
Zo zasadnutia Komisie výstavby a životného prostredia pri MsZ v Banskej Štiavnici, 

v budove Rubigallu, 2. poschodie v Banskej Štiavnici dňa 9.12.2024 

 

Prítomní:      JUDr. Dušan Lukačko, predseda komisie 

                       Mgr. Viera Gondočová, podpredsedkyňa komisie 

                       Ing. arch. Ľubica Paučulová, členka komisie 

                       Mgr. Janetta Hudecová, členka komisie 

                       Mgr. Michal Hrčka, člen komisie 

                       Ing. Jana Klára Petr, zapisovateľka komisie 

 

Neprítomní: Mgr. Martin Macharik, člen komisie 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia  Mesta Banská Štiavnica č. /2024 

o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady  

3. Návrh Dodatku č. 6 k VZN Mesta Banská Štiavnica č.  4/2019  o miestnych 

daniach v znení Dodatkov č. 1 – 5  

4. Návrh Dodatku č. 3 k VZN Mesta Banská Štiavnica č. 1/2020 o dočasnom 

parkovaní motorových vozidiel na vymedzených úsekoch miestnych komunikácií 

na území mesta Banská Štiavnica v znení Dodatku č. 1 a Dodatku č. 2 

5. Rozpočet 2025 – príjmy, výdavky a programový rozpočet za rok 2025 

6. "Stav štetových a ryolitových dlažieb po zásahu SPP-D na Dolnej Ružovej za 

"Hríbom" pri vstupe do penziónu“. 

7. Rôzne 

8. Diskusia 

9. Záver 

 

 

1. Otvorenie 

Zasadnutie komisie sa začalo o 14:05 hodine. Predseda komisie JUDr. Dušan Lukačko privítal 

prítomných členov komisie a ostatných prítomných a skonštatoval, že komisia je 

uznášaniaschopná. Program bol schválený všetkými členmi komisie. 

 

 

2.   Návrh Všeobecne záväzného nariadenia  Mesta Banská Štiavnica č. /2024 

o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady  

 

 

 

 

 

 

 



Uznesenie č.8 /2024 

Komisia výstavby a životného prostredia odporúča MsZ, aby navrhlo prehodnotenie cien 

nádob na komunálny odpad o objeme 1100 l, nakoľko je nelogické spoplatnenie menšej 

nádoby vyššou sumou ako je suma za 1100 l nádobu.. Komisia odporúča MsZ taktiež, aby 

navrhlo zníženie poplatku za KO tým, ktorí zelený bioodpad kompostujú doma a to z 10% na 

20% z dôvodu menšej zaťaženosti mesta pri zbere a likvidácií tohto druhu odpadu. 

 

5 z 5 členov hlasovalo za. 

 

3. Návrh Dodatku č. 6 k VZN Mesta Banská Štiavnica č.  4/2019  o miestnych 

daniach v znení Dodatkov č. 1 – 5  

 

 

Uznesenie č. 9 /2024 

Komisia výstavby a životného prostredia odporúča MsZ navrhnúť zmenu v § 9 písm. a) 

schváliť zníženie dane za psa vo výške 50 % z výšky sadzby dane pre všetkých občanov, 

ktorých mesačný príjem nepresiahne 3 násobok životného minima (povinnosť zdokladovania 

pri žiadosti o zníženie dane). 
 

5 z 5 členov hlasovalo za. 

 

4.     Návrh Dodatku č. 3 k VZN Mesta Banská Štiavnica č. 1/2020 o dočasnom 

parkovaní motorových vozidiel na vymedzených úsekoch miestnych komunikácií na 

území mesta Banská Štiavnica v znení Dodatku č. 1 a Dodatku č. 2 

 

Uznesenie č. 10 /2024 

Komisia výstavby a životného prostredia odporúča MsZ neschváliť nesystémový krok 

rezidentskej karty na ulici Dolná ružová ( RPK DR) a ostatné berie na vedomie. 

5 z 5 členov hlasovalo za. 

 

5.      Rozpočet 2025 – príjmy, výdavky a programový rozpočet za rok 2025 

 

Uznesenie č. 11 /2024 

Komisia výstavby a životného prostredia odporúča MsZ vykonať racionalizačné opatrenia 

v rozpočtovej kapitole, týkajúce sa školstva v priebehu roku 2025 s výhľadom na rok 2026, s 

poukazom na možné spájanie MŠ a ZŠ a ich vedenia v našom meste, po dôkladnom zvážení 

týchto dopadov na ekonomiku a chod školstva, po predložení správy od referenta školstva 

PaeDr. Viery Ebert.  

Komisia výstavby a životného prostredia berie rozpočet na vedomie. 



5 z 5 členov hlasovalo za. 

 

 

6.     "Stav štetových a ryolitových dlažieb po zásahu SPP-D na Dolnej Ružovej za 

"Hríbom" pri vstupe do penziónu“. 

 

Komisia výstavby a životného prostredia odporúča MsZ, aby iniciovalo Mestský úrad 

k uplatneniu reklamácie po vykonaných prácach pri ukladaní štetovej dlažby pri penzióne 

Rozália ( po havárii na plynovode SPP). Do budúcna odporučiť Cestnému správnemu orgánu 

MsÚ, ktorý povoľuje alebo kontroluje stav po realizácii na miestnych komunikáciách, 

dôsledne kontrolovať kvalitu opráv. 

 

7.    Rôzne  

 Komisia výstavby a životného prostredia odporúča MsZ, aby Mestský úrad predložil 

povolenia k stavbám nachádzajúcim sa na Trotuárte počas vianočných dní aj 

z hľadiska požiarnej bezpečnosti. 

 

 Pani Paučulová navrhuje do budúcej komisie predloženie urbanistickej štúdie dopadov 

na únosnosť územia UNESCO. Pán Lukačko predloží podklady k zámene majetku 

Mesta na strane jednej a BBSK na strane druhej, týkajúce sa pozemkov súčasného 

sídla TSMP BŠ a BBRSC týkajúce sa zámeny na ulici Sládkovičovej z dôvodu 

vybudovania parkoviska pre mesto plus riešenie pozemkov pre odstavnú plochu 

železničnej stanice. 

 

8.   Diskusia 

 

9.   Záver 

 

JUDr. Dušan Lukačko poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí komisie a následne ju 

ukončil.  

 

                                                                                                          JUDr. Dušan Lukačko, v.r. 

                                                                                                                  Predseda komisie 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Ing. Jana Klára Petr                                                             

09.12.2024 


